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Sociaal jaarverslag 2020 KBO-Heeswijk 

1. Inleiding. 

Het jaar 2020 was een jaar dat we niet snel zullen vergeten, waarin ontzettend veel gebeurd is waar onze leden 
en dus ook onze vereniging veel last van gehad heeft. Eind februari, begin maart kwamen de eerste meldingen 
van het Covid-19-virus dat keihard toesloeg. In het begin vooral in onze regio, vooral Carnaval heeft bijgedragen 
aan de verspreiding van het virus, maar later in het hele land. Het bestuur besloot tijdens haar 
bestuursvergadering van 11 maart om alle activiteiten voor 2 weken op te schorten. Dat we goed handelden 
bleek toen op 12 maart landelijk strenge regels ingevoerd werden, het hele land ging in een zogenaamde 
intelligente lockdown. Vanaf 16 maart gingen alle eet- en drinkgelegenheden dicht. Ook de scholen en sportclubs 
gingen dicht. Thuis les en thuiswerken werd de norm. 
Men werd geacht zoveel mogelijk thuis te blijven, handen te wassen en ontsmetten en een afstand van 1,5 meter 
bewaren van andere personen. De ziekenhuizen stroomden vol met Corona-patiënten, de overige zorg werd 

afgeschaald. Gezien het feit dat het Covid-19-virus (in de volksmond Coronavirus genaamd) vooral bij ouderen 
zeer ernstig was en onze leden allen tot die groep behoren, werd besloten alle activiteiten tot na de vakantie te 
laten vervallen. In september startten we voorzichtig weer op maar al snel volgden in okt. opnieuw maatregelen 
en 15 dec. ging Nederland voor 5 weken opnieuw in een strenge lockdown. Gelukkig is er inmiddels een 
goedgekeurd vaccin en hopen we dat we in 2021 allemaal ingeënt kunnen worden en de pandemie voorbij gaat. 
Helaas kregen ook onze leden te maken met het virus, sommigen herstelden goed maar helaas zijn ook leden 
hieraan overleden. Ons medeleven gaat uit naar de nabestaanden die in deze moeilijke tijd afscheid moesten 
nemen van hun dierbare. Bij de afscheidsdienst mochten slechts 30 mensen personen aanwezig zijn. 
 

2. Overzichten en cijfers 

De mutaties in het ledenbestand over de periode van 1 jan 2020 t/m 31 dec 2020 bestaan uit navolgende 
wijzigingen. 
 
Door overlijden hebben we helaas afscheid moeten nemen van 22 leden t.w.; 
 
Mevr. Thomassen-v.d. Linden   Mevr. Jo Jacobs-Verhoeven 
Dhr. Martien van Padua   Mevr. Bertha Daandels -v. d. Boom 
Dhr. Cor van der Pas    Mevr. Bertha van Daal-v. d. Berg   
Dhr. Simon van Steenbergen   Mevr. A van Greunsven 
Dhr. Jo Sigmans    Dhr. Adrie Kapteijns 
Mevr. Sini van den Akker-Bergman  Dhr. Jos Donkers 
Dhr. Albert van Creij    Dhr. J. van Sleeuwen 
Mevr. Broeren- Roozen    Mevr. Sparreboom-Drooglever 
Mevr. Maria van Duinhoven-Stevens  Dhr. Henk van Driel 
Dhr. Cor Klein      Dhr. Martien Langenhuijsen 
Dhr. Tiny van Rooij    Mevr. Anna van der Pol-van den Braak 
 

Dit verslagjaar hebben we 18 nieuwe leden mogen inschrijven, 14 personen hebben onze vereniging verlaten. 
Daarmee komt op 31 december 2020 het ledental op 422 leden/gastleden.  
 
Het ledenbestand blijft een bron van aandacht. Het is belangrijk dat ook “jongere ouderen” zich bij onze 
vereniging aansluiten. Vooral als vrijwilliger voor het vervullen van kartrekkerstaken. Hoewel we dit jaar een 
aantal “jongere ouderen” mochten verwelkomen is het totaal aantal leden afgenomen.  
 

3. Ledenzaken 

 
Door de ontwikkelingen rondom Corona was het dit jaar niet mogelijk om een traditionele jaarvergadering te 
houden. 
Dit is uiteindelijk opgelost door het jaarverslag en het verslag van de vorige jaarvergadering te publiceren op 
onze website. Via een formulier bij de nieuwsbrief kon men aangeven of het akkoord bevonden was en ook of 
men akkoord was met de voorgestelde contributieverhoging. 
Op 9 september was er een doorlopende alternatieve jaarvergadering. Hier lagen boekjes met daarin genoemde 
verslagen evenals het financiële verslag, waar ook de gelegenheid was om vragen te stellen. 
 
Op het voorstel wat betreft de bestuurswijziging, Harrie Daandels was aftredend en niet herkiesbaar, Wilma van 
Lieshout werd als nieuwe kandidaat voorgesteld, kwamen geen andere kandidaten, waardoor Wilma van Lieshout 
als nieuw bestuurslid verwelkomd werd. Dit was al definitief voor het uitstel van de Algemene Jaarvergadering 
van 18. Mrt. 
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Op 9 sept. namen we in de voormiddag officieel afscheid van Harrie Daandels, die 6 jaar lid was van het bestuur. 
Zijn taak was het beheren van de bar. Hij zorgde zowel voor inkoop als verkoop.  
 
Ook was hij de vertegenwoordiger in het bestuur van biljartvereniging “NAL”. 
De zilveren speld van KBO Brabant werd i.v.m. de 1,5 meter afstand regel 
opgespeld door zoon Eric. Ook ontving Harrie de bijbehorende oorkonde, een  
cadeaubon en bloemen.      
 
 
De huldiging van jubilaris en erelid Harrie van den Berg vond na  
de middag plaats. Harrie is al 25 jaar een bijzonder actief lid van  
onze KBO, waarvan 12 jaar als voorzitter. Nog steeds vervult hij  
diverse kartrekkerstaken, zoals al 15 jaar het wandelen op  
donderdag. Ook organiseert Harrie elke maand het prijskaarten. 
 
 
Uit handen van de voorzitter, en in het bijzijn van zijn twee  
dochters, ontvangt Harrie een speciale oorkonde, een fles wijn en bloemen. 
 

4. Activiteiten 

In januari ging onze KBO zoals normaal van start met al onze activiteiten. Wekelijks wandelen, koersbal, 
biljarten, volksdansen, Trim je Fit, spellenmiddagen en bridgen. Maandelijks, fietsen, film, kienen en prijskaarten.  
 
Op 7 jan. startten we met de nieuwe bridgecursus met een deelnemersaantal van 22 cursisten. Deze cursus is 
met stimuleringsgeld vanuit de gemeente opgezet in samenwerking met bridgeclub De Klotbeek. Bridgen is erg 
populair, een mooie sport waar men veel tijd in kwijt kan en uitdagend voor de geest. 
Helaas werd de cursus half maart i.v.m. de lockdown stopgezet. Half september begonnen we weer, maar helaas 
moesten we na enkele weken weer stoppen. We hopen de cursus in 2021 af te maken 
 
17 januari gingen we met een bus naar de Senioren Expo in Veldhoven. 
 
Met Samen Actief gingen we op 31 jan. op excursie naar het Provinciehuis met het maximale aantal van 50 pers. 
De werkgroep Samen Actief organiseert normaal gesproken elke twee maanden een excursie. 
 
Op 2 maart startte Sjan Adam met het geven van yogalessen in onze ruimte. Als mooie aanvulling voor onze KBO 
leden gingen we op 5 okt. van start met stoel-yoga, waarbij men niet op de grond hoeft te zitten maar yoga- 
oefeningen op of rond een stoel doet. 
 
In maart werden twee duo fietsen geleverd. Deze werden gefinancierd met geld van de provincie en gemeente. 
Het financieel beheer vindt plaats via Samen Sterk. Tijdens de Alg. Jaarvergadering van 18 maart, die helaas niet 
doorging, zouden we deze twee nieuwe duo fietsen presenteren. Helaas kon in het begin i.v.m. Corona alleen 
door familieleden gefietst worden. Later werd een scherm geplaatst waardoor vanaf juli Corona-proof gefietst kon 
worden. We hopen dat in het voorjaar van 2021 de fietsen veel gebruikt gaan worden. Vrijwilligers en passagiers 
mogen nog uitgebreid worden. 
 
Op 26 sept. was de officiële opening van Hadee Carrycab, de duo-fietsen en de stalling bij de Abdij van Berne. 
 
De Hadee Carrycab, is een elektrisch autootje dat ingezet wordt voor personenvervoer binnen Heeswijk-Dinther. 
Mensen met een vervoersprobleem kunnen elk moment van de dag, thuis worden opgehaald en naar en vanaf 
elke bestemming binnen Heeswijk-Dinther vervoerd worden. De Hadee Carrycab rijdt van maandag t/m vrijdag 
tussen 8.30 en 18.00 uur. Vanaf 15 juni ging de Hadee Carrycab, na Corona proof te zijn gemaakt rijden. 

Inmiddels wordt er al veelvuldig gebruik van gemaakt. Een mooie voorziening voor heel Heeswijk-Dinther. 
 
Helaas moesten we in onze bestuursvergadering van 11 maart besluiten dat door het oplopende aantal 
besmettingen met Covid 19 het niet verantwoord was om nog door te gaan met onze activiteiten. In de zomertijd 
verminderde het aantal besmettingen en werden de regels versoepeld. In september startten we weer voorzichtig 
op, helaas niet voor lang. Op 14 okt ging het land weer in een gedeeltelijke lockdown. Gevolgd door een strenge 
lockdown op 15 dec. voor minimaal 5 weken, waarbij ook de scholen weer gesloten werden. 
 
Dit betekende dat ook al onze grote bijeenkomsten zoals Alg. Jaarvergadering, vrijwilligersfeest, herfstfeest en 
kerstfeest niet door konden gaan. 
Omdat het herfst (jaar)feest niet doorging verrasten we onze leden met een zakje krollen met speculaas. De vele 
reacties vertelden ons dat dit zeer op prijs gesteld werd. 
Al onze leden van 90 jaar en ouder kregen met kerst een Amaryllis aangeboden.  
 

5. Communicatie en digitalisering 

De nieuwsbrief verschijnt maandelijks met uitzondering van de maand juli. Meestal is het woekeren met de 
ruimte om alle activiteiten vermeld te krijgen. Doordat er bijna het hele jaar niet veel kon, was het nu soms 
zoeken om de nieuwsbrief vol te krijgen. We hopen dat de nieuwsbrief ondanks dat er soms niet veel nieuws te 
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melden is toch elke maand een moment van aandacht betekent voor onze leden. Met dank aan onze voorzitter 
Cor van Gemert die hem maakt, sinds kort met enige ondersteuning van een pas opgericht redactieteam. 
Hartelijk dank ook aan onze bezorgers die er voor zorgen dat hij elke maand bij u in de bus komt. Speciaal dank 
aan Jos Boeijen die de bezorging coördineert. 
 
Onze website is vooral in deze tijd van veranderende regels van grote waarde. Onze webmaster Hans van 
Sleuwen zorgt ervoor dat de website bij blijft, wat niet altijd gemakkelijk is. Vooral het aanleveren van materiaal 
blijft een bron van aandacht voor ons bestuur. 
 
De vorig jaar opgestarte ICT Helpdesk waarbij leden thuis hulp kunnen krijgen bij problemen met computer, tablet 
of telefoon blijkt in een behoefte te voorzien. Hiervan wordt regelmatig gebruik gemaakt. 
Het bestuur bekijkt of we in 2021 een simpele cursus kunnen geven over omgaan met tablet op I-pad. Het 
versturen van een mailtje of appjes zou voor niemand een probleem moeten zijn. 
De ICT-werkgroep wordt gevormd door Adrie Brands en Cor van Gemert. 

6. Huisvesting en beheer 

De eerder aangegeven beperkingen van onze KBO-ruimte in cc Bernrode zijn bekend. Beide zalen kennen een 
zeer hoge bezettingsgraad. Vooral het bargedeelte was niet naar wens evenals de opslagruimte tussen beide 
zalen. Vorig jaar werd al een begin gemaakt met de plannen en werden deze 
goedgekeurd door de bevoegde ambtenaar van de gemeente.  
Doordat i.v.m. de Coronaregels alle activiteiten stil kwamen liggen werd besloten 
van deze situatie gebruik te maken en snel met de verbouw te beginnen. 
Doordat de scholen dicht waren konden we voortvarend aan de slag zonder 
overlast te veroorzaken. 
Het aanvragen van subsidie was echter nog niet rond, dit diende dan achteraf te 
gebeuren, wat voor problemen kon zorgen, maar we besloten toch te beginnen. 
Helaas is het krijgen van subsidie van de gemeente op dit moment nog in 
onderhandeling. 
Het plan, door voorzitter Cor van Gemert getekend, lag er. We konden niet met vakantie, dus werd besloten het 
werk zelf uit te voeren. 13 juli werd begonnen met slopen en 9 september was de streefdatum dat het klaar 
moest zijn. Zoals het er toen uit zag klaar voor de Alternatieve Jaarvergadering en daarna volop van start met 
activiteiten. Weken van hard werken volgden. Cor van Gemert zorgde voor het timmerwerk en de coördinatie, 
geassisteerd door Adrie Brands. Tonny van Kemenade zorgde voor koffie en met vrijwilligers dat er gepoetst en 
geschilderd werd. Het loodgieterswerk en het elektriciteitswerk werden uitbesteed. 
Op 9 september was de verbouwing zo goed als klaar en werd een mooie frisse ruimte gepresenteerd. 
 

7. Organisatie en belangenbehartiging 

Onze KBO is ook het afgelopen jaar weer betrokken geweest bij diverse maatschappelijke ontwikkelingen en 
activiteiten. Zo zijn ook het afgelopen jaar weer diverse vergaderingen bezocht door de voorzitter. 
Als belangrijkste voor onze vereniging noemen we; KBO-Kring Bernheze, Ouderen Overleg Bernheze (OOB), 
Actief Burgerschap-HD, Participatieoverleg HDL, Samen Sterk en Seniorenbelang HaDee.  
 
Als direct resultaat hiervan kunnen we noemen het realiseren van de vervoersdienst HaDee Carrycab en het 
opzetten van de Mobiele Hulpbrigade tijdens de Coronacrisis. 
 

8. Samenwerking 

In het kader van de samenwerking van KBO-Dinther en KBO-Heeswijk heeft het bestuur dit jaar in plaats van de 
gebruikelijke twee keer slechts eenmaal vergaderd. Deze samenwerking bewijst een toegevoegde waarde te zijn, 
samen zijn we immers sterker. 
 
KBO Educatief kon dit jaar slechts 1 excursie organiseren. 50 personen bezochten het provinciehuis. De werkgroep 
bestaat uit Nico van Doorn, Jan van Berkel en Hans van Sleuwen. Vanuit KBO Dinther aangevuld met Margriet 
Beeftink. 
 
In de werkgroep koffie-ochtenden en themamiddagen vertegenwoordigen Maria van Berloo en Elrie van de Geijn 
KBO Heeswijk. Zij organiseerden dit jaar slechts drie ochtenden. In januari; Adrie Brands met “Hoe gebruik ik 
internet veilig”.       In augustus; Henk Kuijpers met “Vrijwilligerswerk in Tanzania” en in september Tom van den 
Berg over ”Üitvaartzorg”. 
 
Er werden twee themamiddagen georganiseerd. In febr. door Koninklijke Visio, expertisecentrum voor 
slechtziende en (doof) blinde mensen. Na de pauze werd uitleg gegeven over de diverse regelingen waar ouderen 
met een laag inkomen een beroep op kunnen doen en waar ze recht op hebben. Daarbij werd ook de folder “Durf 

te vragen” uitgedeeld met namen en contactgegevens waar men terecht kan voor advies.  
 
Belastingservice HD had dit jaar 135 klanten en voorziet duidelijk in een behoefte. Daarnaast is voor alle klanten 
de aangifte huurtoeslag (voor zover van toepassing) en Zorgtoeslag gecontroleerd en zo nodig herzien, stopgezet 
of juist aangevraagd. Er waren 6 overlijdensgevallen. Ook uit Loosbroek waren er inmiddels 7 “klanten”. Een 
compliment voor de belasting- invullers Gerrit van den Berg, Gerard van Dijk en Gerrit Oosterhof is zeker op zijn 
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plaats. Evenals voor de voorbereidende ondersteuning van Mien Ketelaars en Kees Kuijpers 
 
Dhr. Gerrit van den Berg gaat zijn activiteiten als “belastinginvuller” afbouwen. Voorlopig zal hij zijn vaste 
klanten nog helpen en ook zijn werkzaamheden voor de Projectgroep Fiscaliteit van KBO Brabant blijven 
uitvoeren, w.o. het lesgeven aan “belastinginvullers” en op deze wijze ook met raad en daad/kennis beschikbaar 
zijn voor onze “belastinginvullers” en KBO Heeswijk en Dinther. 
De heer Igo van Lin is bereid gevonden de cursus belastinginvuller te volgen en gaat meedraaien in de periode 8 
t/m 12 maart 2021, om te kijken of het hem bevalt. 
 
De meerdaagse reis van KBO HDL naar Engeland die in het voorjaar gepland stond kon helaas niet doorgaan. 
Ook KBO Cultureel kon dit jaar niet door gaan.  
 
Momenteel zijn onderstaande werkgroepen actief binnen de samenwerking van KBO Heeswijk en KBO Dinther; 

 Belasting service KBO-Heeswijk-Dinther 

 Meerdaagse reizen HDL 
 KBO-Cultureel 

 KBO-Educatief (Samen Actief, koffieochtenden en themamiddagen) 

 
 
Vooral wat betreft KBO Educatief en Cultureel is samenwerking met KBO Dinther waardevol. Ook wat betreft 

belangenbehartiging kunnen we samen een grotere vuist maken. Denk aan praktische zaken zoals Hadee 
Carrycab en duo fietsen. Maar ook bij het aanpakken van problemen op het gebied van huisvesting, zorg, 
armoedebestrijding, laaggeletterdheid en digitale vaardigheden. Onze leden moeten erop kunnen vertrouwen dat 
KBO-Heeswijk samen met KBO-Dinther er alles aan doet om de belangen van senioren zo goed als mogelijk te 
verdedigen en vertegenwoordigen. Door krachtenbundeling kan met daadkracht een bijdrage worden geleverd 
aan meer inspraak van ouderen.  
 
De in 2017 opgerichte werkgroep “Seniorenbelangen HaDee” heeft inmiddels tot mooie resultaten geleid. 
De resultaten in 2020 zijn zichtbaar geworden door het inzetten van de HaDee Carrycab en twee duo-fietsen.  
 

Belangenbehartiging 
 
KBO Heeswijk is door de voorzitter vertegenwoordigd in de Werkgroep Seniorenbelangen HaDee, onderdeel van 
Actief Burgerschap. 
Met uitzondering van het onderhoud aan wegen is er vanwege de perikelen met Corona nauwelijks enige 
voortgang geboekt. Hieronder de huidige stand van zaken; 

1. Passende woningen voor ouderen; 
 In de uitwerking voor het inzetten van een woonconsulent is geen vooruitgang geboekt.  
 De werkgroep nieuwbouw (senioren)woningen ligt bij Actief Burgerschap, nog geen activiteiten ontplooit. 

2. Veiligheid van “openbare ruimte”; 

 Uitwerking; de Nota “Stap en fietsveilig Bernheze” heeft concrete resultaten opgeleverd; Op 
verschillende plaatsen in ons dorp zijn er aanpassingen gerealiseerd van bestratingen en trottoirs.  
Nieuwe voorbereidende gesprekken over verdere praktische aanpak van gebreken staan gepland.  

3. Mobiliteit; 
 Uitwerking 1; De inzet van een E-Car (HaDee Carry Cap) is gerealiseerd. 
 Uitwerking 2: De inzet van twee duo-fietsen is ook gerealiseerd. 

4. Krachtenbundeling via partneroverleg; 

 Uitwerking; Het Participatie overleg HDL wordt daadwerkelijk uitgevoerd door Samen Sterk.  

De invulling krijgt steeds meer gestalte en is bezig zich te bewijzen. Naast het beheer van financiële 

subsidies en de bestedingspatronen is het een overlegorgaan voor coördinatie van zorg en welzijn voor 
de dorpsgemeenschappen van HDL. Ook de bemanning van de hulpdienst tijdens de eerste Coronagolf is door hen 
vormgegeven en uitgevoerd. 

5. Armoedebestrijding; 
 Uitwerking; De aanpak van Armoede is een van de moeilijkste zaken en is meestal direct te koppelen 

aan eenzaamheid. Vanuit de Gemeente wordt er gewerkt aan een Plan de Campagne waarin overleg 
plaats vindt met alle betrokken instanties en verenigingen in heel Bernheze. Uit de bevindingen wordt 
een beleidsnota opgesteld die naar verwachting medio mei 2021 zal worden gepresenteerd aan de 
gemeenteraad. 

6. Dementie in de openbare ruimte; 

 Uitwerking; De aanpak loopt op de achtergrond door en wordt meegenomen in hierboven genoemde nota. 
Ondersteuning in certificering van bedrijven/organisaties dementie vriendelijke gemeente. 

7. Zelfredzaamheid; 

 Uitwerking; ook hier zijn inmiddels plannen in voorbereiding die mogelijk ook onderdeel zullen worden 
van het woonbeleid in onze dorpskern. 

 
De aanpak en deelnemingen in werkgroepen levert elke dag opnieuw bewijs dat we als KBO’s in Heeswijk-Dinther 
op de goede weg zijn. Door krachtenbundeling bewijzen we steeds opnieuw beter in staat de belangen van 
ouderen te kunnen behartigen met klinkende resultaten. In de bemanning van de werkgroepen is een te kort aan 
man/vrouwkracht ontstaan. 
Vrijwilligers zijn dringend gewenst om te voorkomen dat we gaan inboeten aan de zorgvuldig opgebouwde 
daadkracht.   
 
Zitting nemen in een werkgroep is niet direct noodzakelijk maar een bijdrage leveren in de vorm van tijdelijke 
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project of taakgerichte ondersteuning is zeer noodzakelijk en welkom. 
 

9. Bestuur 

Dit jaar was het voor het bestuur moeilijk om alles naar wens te laten verlopen. Door het Coronavirus werden 
gemaakte plannen afgeblazen. Steeds moesten beslissingen genomen worden over het al of niet door laten gaan 
van activiteiten. Dit leidde soms tot onbegrip van leden. Gezien onze verantwoordelijkheid en de kwetsbare 

doelgroep moesten we soms moeilijke beslissingen nemen. 
 
Het bestuur wordt nu gevormd door; 
Cor van Gemert, Voorzitter 
Maria van Berloo, Secretaris/1e vicevoorzitter 
Mien Ketelaars, Penningmeester/2e vicevoorzitter  
Tonny van Kemenade Bestuurslid  
Adrie Brands,  Bestuurslid  
Elrie van de Geijn, Bestuurslid 
Wilma van Lieshout Bestuurslid 
 
Cor van Gemert zorgt als voorzitter voor vertegenwoordiging naar buiten toe. Hij is lid van OOB en neemt deel in 
de werkgroepen; Senioren Belangen, Wonen en Langer thuis wonen van ouderen en coördineert hij de werkgroep 
verkeer HD. Daarnaast heeft hij zitting in het bestuur breed overleg van Actief Burgerschap. Verder regelt hij de 
subsidieaanvragen richting Gemeente en andere instanties. Het afgelopen jaar was hij vooral druk met het 
coördineren en uitvoeren van de verbouwing aan bar en opslagruimte. Verder verzorgt de voorzitter de 
nieuwsbrief en zorgt hij voor de PR.  
 
Maria van Berloo heeft de taak van secretaris. Zij zorgt voor verslaglegging en handelt correspondentie af. Ook is 
zij lid van de werkgroep KBO-Educatief. Dit jaar zorgde zij ook voor de coördinatie van de bridge cursus. Tevens 
is zij aanspreekpunt van trimclub “Trim je Fit”.  
 
Mien Ketelaars beheert de financiën en rapporteert aan de leden. Het beheer van het ledenbestand is bij haar in 
goede handen. Daarnaast coördineert zij voor onze KBO de belastingservice. Ook heeft zij het organiseren van de 
reizen in haar takenpakket. Mien zorgt samen met Tonny van Kemenade voor de inkoop. Bij de bridge middagen 
ondersteunt zij Tonny bij de organisatie. Sinds dit jaar is zij het aanspreekpunt bij stoel yoga. 
 
Tonny van Kemenade zorgt voor het onderhoud van onze KBO-ruimte. Zij coördineert de schoonmaakgroep en 
ook regelt zij met de vrijwilligers de barbezetting. Samen met Mien zorgt zij voor de inkoop.  
Helaas dit jaar alleen de eerste twee maanden regelde zij de bridgemiddagen op vrijdag en maandelijks het 
kienen. 
Naast aanspreekpunt van het wandelen op maandagmorgen zorgt zij ook dat er begeleiding is tijdens de 
wekelijkse keezen/spellenmiddag.   
 
Adrie Brand heeft het locatiebeheer in zijn takenpakket. Hij regelt alles aangaande onderhoud van de KBO-ruimte 
en onderhoud de contacten met beheerders van Gymnasium Bernrode. 
Verder bestaat zijn takenpakket uit het regelen van het Duo fietsen en hij onderhoud wat dat betreft de 
contacten met Laverhof.  Adrie is hij steeds beschikbaar als ICT-helpdesk en lid van de ICT-werkgroep van KBO 
kring Bernheze. 
 
Elrie van de Geijn is actief als 2e penningmeester/ ledenadministratie/ notulist. 
Verder is zij lid van de werkgroep reizen en KBO educatief (onderdeel koffie-ochtenden en themamiddagen). 
Ook assisteert zij bij de bridgemiddagen en bridgecursus. 
 
Wilma van Lieshout heeft vooralsnog geen specifieke taken maar heeft tijdens bestuursvergaderingen al duidelijk 

een positieve inbreng. Zij pakt al diverse taken op en blijkt zeker een goede aanvulling binnen ons bestuur. 
 
De opgerichte werkgroep voor het organiseren van grote activiteiten zoals ALV, Herfstfeest, KBO Cultureel en 
Kerstfeest is nog niet duidelijk van de grond gekomen. Vooralsnog lijkt het beter deze activiteiten gezamenlijk te 
organiseren. Mede met het oog op ons 60-jarig bestaan in 2021. Een werkgroep waarin ook vrijwilligers buiten 
het bestuur zitting hebben zou wenselijk zijn. 
 

9. Tot slot 
Onze doelgroep “ouderen” is aantoonbaar verandert en ook onze KBO speelt daar op in. Onze leden zijn veel 

mobieler en ondernemen zelf steeds meer op eigen initiatief. Zoals al eerder aangehaald is dit merkbaar in de 
bezetting van onze vaste activiteiten die al vele jaren hun nut hebben bewezen. Als KBO voorzien wij graag ook in 
nieuw ontstane behoeftes aan vertier en ontspanning voor onze leden. Er is duidelijk behoefte aan het 
terugdringen van maatschappelijke vervreemding en belangenbehartiging. Niets laten we na om de 
ontwikkelingen te volgen en we spelen daarop met daadkracht in. We hopen u ook in de komende jaren met nieuwe 
ontwikkelingen kennis te laten maken. U kunt ons hierin helpen door uw ideeën of wensen kenbaar te maken. 
 
Ook onze oudste leden worden zeker niet vergeten en wij doen er alles aan om deze groep te helpen waar dit 
door onze KBO’s mogelijk is. Wordt men alleenstaand of hulpbehoevend dan ziet men sociale contacten afnemen 
en dreigt men daardoor geïsoleerd te raken. Het bevorderen van simpele (digitale) vaardigheden zien wij dan ook 
als een belangrijke taak. Ook verborgen armoede/eenzaamheid kan tot grote problemen leiden. Hier kunnen en 
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willen wij als KBO(’s) mee aan de slag, hulp is noodzakelijk en dringend gewenst. De eerder genoemde 
werkgroep “Senioren Belangen HaDee” richt zich op maatschappelijke problemen, zij neemt de handschoen op en 
gaat hiermee aan de slag. Ook onze ouderenadviseurs kunnen hierin een belangrijke rol vervullen. 
 
Zoals verschillende andere organisaties speelt ook onze KBO in op deze vraagstukken en situaties. Coördinatie en 
samenwerking kan winst betekenen voor al onze leden, de weg er naartoe willen we laagdrempelig en 
uitnodigend houden, bureaucratie schrikt af en maakt dat ouderen snel afhaken. Onze KBO(’s) vervullen hierin 
een belangrijke rol. Denk hierbij aan de eerder vermelde zaken als; belastingservice, ouderenadviseurs, 
koffieochtenden, themamiddagen, bezoeken van musea, excursies, activiteiten, e.d., al deze contactmomenten 
maken dat men als oudere niet vergeten raakt. Dit jaar zijn we nauwelijks in de gelegenheid geweest om onze 
leden te ontmoeten bij activiteiten, we hopen dat 2021 ons meer mogelijkheden geeft en we weer kunnen 
terugkeren naar een maatschappij waar we als vanouds samen kunnen genieten.    
 
Tot slot kunnen we stellen dat ook het komende jaar weer vele zaken onze volledige aandacht zullen vragen om 
gezamenlijk problemen verder in kaart te brengen en gestelde doelen haalbaar te maken. 
 
Tot besluit verwijzen we graag nogmaals naar onze slogan; 
 

“KBO Heeswijk, een vereniging waar elke oudere zich thuis mag voelen” 
 
Het bestuur ziet er naar uit om daar samen met u met volle inzet aan te werken. 
 
Aldus opgemaakt en getekend te Heeswijk   
 
M. van Berloo- van der Pas, C. van Gemert, 
 
 
 
Secretaris KBO-Heeswijk, voorzitter KBO-Heeswijk 


